

CERTIFICATE OF COMPLIANCE

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

No. ECG-COC-2026-001

This Certificate is issued by EAST CHANGE GROUP to confirm that the company maintains and applies internal policies, controls and operating procedures in the areas listed below, in accordance with its internal governance framework and the applicable legislation of Georgia.

Настоящий сертификат выдан компанией EAST CHANGE GROUP и подтверждает, что компания разработала, внедрила и применяет внутренние политики, процедуры контроля и порядок работы в областях, указанных ниже, в соответствии с собственной системой внутреннего управления и применимым законодательством Грузии.

COMPANY DETAILS / РЕКВИЗИТЫ КОМПАНИИ

Legal name / Наименование	EAST CHANGE GROUP
Taxpayer ID (TIN) / ИНН	941 020 401
Date of registration / Дата регистрации	20.06.2021
Jurisdiction / Юрисдикция	Georgia (Tbilisi)
Website / Веб-сайт	https://eastchange.io
Certificate issue date / Дата выдачи	22.07.2026
Validity / Срок действия	Valid until reviewed or reissued — subject to annual internal review

AREAS OF COMPLIANCE / ОБЛАСТИ СООТВЕТСТВИЯ

1. Anti-Money Laundering (AML)

EAST CHANGE GROUP has implemented an internal AML / CTF policy governing customer due diligence, transaction monitoring, risk-based screening of incoming crypto assets, and reporting of suspicious activity, in line with the company's internal risk framework and applicable Georgian legislation.

1. Противодействие легализации доходов (AML) Компания EAST CHANGE GROUP внедрила внутреннюю политику AML/CTF, регламентирующую due diligence клиентов, мониторинг транзакций, риск-ориентированную проверку входящих криптоактивов и порядок реагирования на подозрительную активность, в соответствии с внутренней системой управления рисками и применимым законодательством Грузии.

2. Know Your Customer (KYC)

A risk-based KYC procedure is applied depending on transaction volume and risk indicators; enhanced verification is requested where thresholds set by internal policy are exceeded.

2. Идентификация клиента (KYC) Применяется риск-ориентированная процедура KYC в зависимости от объема операции и индикаторов риска; расширенная верификация запрашивается при превышении пороговых значений, установленных внутренней политикой.

3. Data Security

Customer data is processed under the company's internal privacy and data-handling policy, including restricted access, secure storage, and a prohibition on transferring personal data to unauthorized third parties.

EAST CHANGE GROUP

3. Безопасность данных Обработка данных клиентов осуществляется в соответствии с внутренней политикой конфиденциальности, включая ограниченный доступ, безопасное хранение и запрет на передачу персональных данных неуполномоченным третьим лицам.

4. Terms of Service & Operating Procedure

The company's public User Agreement and AML/CTF & KYC Policy, available at eastchange.io, set out the rules of service, exchange procedure, verification thresholds, and grounds for suspending or declining a transaction.

4. Правила пользования и порядок действий Публичное Пользовательское соглашение и Политика AML/CTF и KYC, размещённые на eastchange.io, устанавливают правила предоставления услуг, порядок обмена, пороги верификации и основания для приостановки или отказа в проведении операции.

This document is issued by EAST CHANGE GROUP as a statement of the company's own internal compliance framework. It is not a licence, permit, or certification issued by a state authority or independent accreditation body.

Настоящий документ выдан компанией EAST CHANGE GROUP как заявление о собственной внутренней системе комплаенс-контроля. Он не является лицензией, разрешением или сертификатом, выданным государственным органом или независимым органом по аккредитации.

Authorized on behalf of EAST CHANGE GROUP
От имени EAST CHANGE GROUP

Date: 22.07.2026
Place: Tbilisi, Georgia



Signature / Подпись

Company stamp / Печать

